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Što smo iz afere 
naučili o Hrvatima 

i Slovendma

S
enzacionalna 
jei,rekaobih , 
revolucionarna 
otkriča, koja bi 
trebala potpuno 
izm ijeniti sliku

0 svemu što znamo o ovim  
našim prostorima, donijela 
Večernjakova objava dosluha 
dvaju slovenskih službenika u 
Haagu, u kojem on, slovenski 
član arbitramog suda u Haagu,
1 ona, slovenska agentica, 
telefonski razmjenjuju strogo 
tajne informacije te protivno 
pravilnicima i zakonima 
otvoreno pričaju o mogučoj 
sudskoj presudi i odlučuju o 
svemu što je nama, Slovenci- 
ma i Hrvatima, uistinu važno.
0  državnim granicama.

Krenimo zato redom da 
vidim o što smo mi to sve do- 
znali kada smo saznali o čemu 
telefonom, razgovaraju lernej
1 Simona i zašto nas to zanima 
kao da se radi o predstavi Ivice 
Buljana.

Kao prvo, saznali smo da su 
Slovenci Balkanci.

T ojeotkričekojeje, 
vjerujem, Hrvatsku i njene 
gradane ostavilo u šoku jer 
oni su sve ove godine vjerovali 
da sjeverno od njih živi jedan 
ugladen, kulturan i pošten ži- 
valj, koji na crveno ne prelazi 
ni ulicu, a kamoli pravilnike 
medunarodnih sudova. Ot- 
kriče da Slovenci lobiraju, krše 
medunarodne zakone i vrše 
pritisak na francuske, engle- 
ske i njemačke suče natjerala 
je, vjerujem, čitavu Istra i 
barem pola Dalmacije da se 
zapita tko to ustvari spava po 
njihovim apartmanima.

Od sada če pa nadalje 
Hrvati Slovencima, kao i svim 
ostalim Balkancima, pažljivo 
gledati pod prste, svakodnev-
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postupku presuda trebala biti 
donesena isključivo u skladu s 
medunarodnim pravom”.

Izjaviti nešto takvo mo- 
guče je samo ako ste sletjeli 
na Zemlju iz neke dosad 
neotkrivene orbite i to tek pet 
minuta pred početak vlastite 
konferencije za štampu pa se 
još niste stigli upoznati sa sta
njem stvari na novoj planeti 
te vam  je zato, osim povijesti 
europske civilizacije i otkriča 
psihologije po pitanju etike i 
morala, nepoznat i podatak da 
dvojica od pet “nepristranih” 
članova haškog arbitrarnog 
suda dolaze iz, pazi sad, 
Slovenije i Hrvatske te da ih 
delegiraju, pazi opet, sloven
ska i hrvatska država.

ler kako inače shvatiti da 
jedna tako inteligentna osoba 
kao što je hrvatska ministrica 
vanjskih poslova Vesna Pusič

hrvatske i slovenske medije, 
mogao pomisliti da su Hrvati 
nezakonitim  prisluškiva- 
njem Slovencima otkrili da 
ovi nezakonito pokušavaju 
utjecati na sudsku presudu, da 
su dakle dvije sudski zaračene 
Strane počinile svaka po jednu 
nezakonitost i razišle se zaslu
ženim , prijateljskim remijem. 
Površni čitatelj mogao bi se, 
eto, začuditi zašto je Večemja- 
kova vijest uopče vijest.

Ali ona je vijest tam an toli
ko koliko ne izgleda kao vijest 
i koliko nam govori o tome 
da Hrvati misle da je to što 
je neko u Hrvatskoj slučajno 
snimio jedan razgovor snima- 
juči pjesme ptica u Kopačkom 
ritu neusporedivo s tim e što 
Slovenci pokušavaju osvojiti 
hrvatsko more sudačkim 
nepravdama, dok Slovenci, 
zanimljivo, nezakonitost 
shvačaju upravo suprotno i 
vjeraju kako se jedan nedužar 
razgovor dvaju poznanika s 
ljubljanskih ulica ne može 
mjeriti s medunarodnom 
špijunažom. Kao peto, štd je 
možda i najsenzacionalnije i 
najrevolucionarnije otkriče, 
Večernji list nam je otkrio 
veliku tajnu da je u Hrvatskoj 
počela predizborna kampanja 
i da se bliže parlamentarni 
izbori.

To je, kada dobro razmis
lite, u stvari jedina stvar u 
cijeloj ovoj priči koja je zaista 
iznenadujuča jer prve četiri 
stvari smo mi ustvari več 
znali, ili barem slutili, a mediji 
su nam ih samo potvrdili. Ali 
da je 2015. godina u Hrvatskoj 
izborna, ta je vijest stvarno 
nevjerojatna i Večernji list 
bi za nju trebao prim iti neku 
uglednu nagradu, što ja znam, 
priznanje Velimira Bujanca

Brzo produ četiri godine i čovjek zaboravi da u Republici 
Hrvatskoj parlamentarni izbori, barem ne oni na kojima 

pobjeduje HDZ, ne mogu proči bez Slovenaca i Piranskog zaljeva

no prebrojavati šugamane i 
sapune po hotelskim sobama,.

Kao drugo, saznali smo da 
Slovenci nisu samo Balkanci 
nego i Europljani.

Karla Erjaveca i lijep dio 
političke javnosti je naime 
uspjela šokirati vijest da vam 
je u 21. stolječu netko u stanju 
prisluškivati telefon. Slo
venski su političari reagirali 
na moderni, trendi europski 
način i vrlo solidno odglumili 
tupane koji nikada u životu 
nisu čuli za Snowdena i NSA 
i nisu ni slutili čemu zapravo 
služe tajne službe.

Kao treče, saznali smo da 
su Hrvati vanzemaljci.

Rekla nam je to Vesna 
Pusič objašnjavajuči nam 
da je “Hrvatska u dobroj 
vjeri pristupila arbitražnom 
postupku, a temeljna vrlina 
sudaca koji odlučuju u njemu 
trebala bi biti nepristranost. 
Ušli smo u ovu procedura s 
povjerenjem u medunarodno 
pravo i institucije, i u ovorh je

želi od nas da povjerujemo 
da na suče možda utječe 
uprava NK Nehaja, koja se boji 
ispadanja iz četvrte Hrvatske 
nogometne lige - Zapad, ali 
nipošto Republika Hrvatska 
kada se sudski bori za ono za 
što je prije dvadesetak godina 
ratovala. Za državne granice. 
Ako je vjerovati gospodi Pusič 
da Hrvati nisu Balkanci i da 
istinski ne utječu na suče (čak 
ni na onog svog, kojeg su sami 
poslali u Haag), ne lobiraju i 
ne krše pravilnike i zakone 
kao što to čine Slovenci, ako 
je, drugim riječima, hrvat
ska država nedužna poput 
Zdravka i Zorana Mamiča, 
onda Hrvati ne mogu biti 
drago nego vanzemaljci. Jer 
na Zemlji do sada tako pošten 
narod i tako poštena država 
još nisu otkriveni.

Kao četvrto, saznali smo 
da nezakonitost na hrvatskom 
ne znači isto što i na sloven- 
skom.

Površni čitatelj bi, čitajuči

za nezavisni medij godine. Jer 
tako je to velika, ekskluzivna 
vijest bila da je skoro dospjela 
do austrijskih ona-on portala, 
ram unjskih blogera i srpskih 
tviteraša.

Jebiga, brzo produ četiri 
godine i čovjek zaboravi da u 
Hrvatskoj izbori, barem ne oni 
na kojima pobjeduje HDZ, ne 
mogu proči bez Slovenaca i 
Piranskog zaljeva, i baš hvala 
Večernjaku što nas je na to 
podsjetio. Sad nam je jasno
i zašto je Kolinda godišnjicu 
Oluje slavila kao da isprača 
sina u vojsku, pucanjem u 
zrak i Thompsonom, sad nam 
je jasno što je i nas uplitala u 
to svoje slavlje, želeči da i mi 
malo pucamo u zrak. Sve nam 
je jasno.

I zato mogu samo reči da 
bilo bi lijepo da hrvatski izbori 
mogu proteči bez takozvanih 
medunarodnih škandala i 
bez Slovenije. Ali šta češ kad 
onda HDZ na njima ne bi imao 
šan se.B


